
Verslag vergadering PB van 3 maart 2023 

 

Aanwezig: Helen, Gerrit, Peter, Pieter 

Tevens aanwezig: Nico Noort 

 

1. Opening 

 

2. Mededelingen. 

Het heeft lang geduurd, maar woensdag 8 maar heeft Gerrit samen met Jochem Lenstra 

eindelijk het gesprek met Egbert Beens van SBB over de visplek voor rolstoelgebruikers. 

 

Op het bericht van Jan Hanskamp zal gereageerd worden dat we een enquête 

ondersteunen, maar dat we geen tijd en capaciteit hebben om het te trekken. 

 

3. Overleg met Nico Noort 

Nico heeft twee ideeën geopperd: een vlag voor Kalenberg en een set ansichtkaarten 

over Kalenberg. 

Voor wat de vlag betreft zouden zowel de inwoners van Kalenberg als Hoogeweg zich 

ermee moeten kunnen identificeren. 

Voorgesteld wordt om het als een prijsvraag uit te zetten bij de bevolking bijvoorbeeld 

via Kalenberg.nu. Het bestuur vindt het een goed idee en zal zich nader beraden hoe dit 

vorm te geven.  

 

Over een set ansichtkaarten zijn de meningen onder het bestuur wat verdeeld. 

Een set met oude ansichtkaarten zal waarschijnlijk het meest aanspreken. 

Voorgesteld wordt om de inwoners te polsen over dit idee middels de enquête voor de 

Dorpsvisie (Actie: Peter). 

 

Tenslotte vraagt Nico of het KGH ook niet meer gebruikt zou kunnen worden door 

inwoners die samen muziek willen maken. Nico wordt geadviseerd hierover contact op 

te nemen met Patricia Wijer van de activiteitencommissie van het KGH. 

 

4. Verslag vorige vergadering dd 3 februari 2023 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

5. Afsprakenlijst 

Van ING is niets meer vernomen. We gaan ervanuit dat alles in orde is met de UBO-

verklaring. Actie wordt afgevoerd van de lijst. 

Uitstel voor invullen vragenlijst klimaatadaptiestrategie is gevraagd. Helen zal hem 

invullen (Actie: Helen). 

Helen zal Thom de Vries vragen naar status Dorpsvisieproject. 

Afsprakenlijst is aangepast. 

 

 

6. Statutenwijziging 

Concept statutenwijziging is ontvangen met brief dd 1 maart jl. van notariskantoor Kroek 

& Van Weert te Steenwijk. 



De statuten dienen in lijn gebracht te worden met de Wet Bestuur en `Toezicht 

Rechtspersonen van juli 2021. Daarnaast willen we een aantal andere dingen veranderen 

zoals verhoging van de maximumleeftijd van bestuurders van 70 naar 75 jaar. 

Omdat de statuten verder sterk verouderd zijn heeft de notaris een algehele opfrisbeurt 

geadviseerd (de huidige statuten dateren uit 1982). 

Een statutenwijziging is een formele kwestie. Volgens de huidige statuten dient deze 

goedgekeurd te worden in een ALV met meer dan 2/3 van de stemmen, waarbij meer 

dan 2/3 van het aantal leden aanwezig is. Wordt dat quorum niet gehaald, dan dient 4 

weken na de ALV een nieuwe ALV georganiseerd te worden waarin besloten kan worden 

met meer dan 2/3 meerderheid van de stemmen ongeacht het aantal aanwezigen. 

 

Helen en Gerrit zullen vóór 17 maart a.s. hun commentaar naar Pieter sturen, waarna 

deze de notaris kan informeren (Actie: Helen/Gerrit). 

 

7. ALV 21 april 2023 

Agenda 

Verkiezing nieuwe bestuurder(s) dient aan agenda toegevoegd te worden voor het geval 

er nieuwe kandidaten zijn voor een bestuursfunctie. 

Susan Oosterlaar heef toegezegd iets over de nieuwe website te vertellen. 

Ruben Achterdemolen van SBB heef toegezegd dat iemand van SBB komt spreken. 

Notulen ALV 1 april 2022 

Concept notulen zijn er. Jaarverslag 2022 

Aan concept jaarverslag zal toegevoegd worden dat de grote brug in Noord ook dit jaar 

gerenoveerd zal worden (Actie: Pieter). 

Jaarrekening 

Zorgt Helen voor. Niet duidelijk is of Barbara van Straten en Frans Steine in de 

kascommissie zitten. Dit staat wel in de notulen vermeld onder punt 8. Helen gaat dit na 

(Actie: Helen). 

Afspraken met KGH 

Zorgt Pieter voor. Aanwezigen krijgen twee maal koffie/thee en na afloop van de  

vergadering een drankje aangeboden van PBKH (Actie: Pieter). 

 

Pieter zal een concept uitnodigingbrief maken voor de ALV (Actie: Pieter). 

 

  

8. Overzicht Lopende Zaken- Voortgangsdocument. 

Op 2 maart jl. heeft William Prinsen een update van het voortgangsdocument gestuurd. 

Op dit moment is er geen commentaar, behalve dat gevraagd zal worden concreet aan te 

geven wanneer het onderhoud aan de ophaalbrug zal plaatsvinden (Actie: Pieter) 

 

9. Ontwikkelingen steunmast. 

Technische opname is uitgevoerd op 14 februari jl. Er zal nu een landschappelijk 

inpassingsplan gemaakt worden in de komende weken waarna een conceptaanvraag bij 

de gemeente ingediend gaat worden en de omwonenden worden geïnformeerd. 

 

10. Rondvraag 

Niet duidelijk is wat de status is van de Feestcommissie Kalenberg, of het een 



zelfstandige vereniging is of een commissie is van PBKH waarvoor het bestuur mede 

verantwoordelijkheid draagt. 

Dit gaat uitgezocht worden (Actie: Helen/Pieter). 

 

De gaten naast de Hoogeweg zijn storend en gevaarlijk. Grastegels zouden een goede 

oplossing zijn. Peter zal een MOR indienen (Actie:Peter) 

 

11. Sluiting 

Volgende vergadering vrijdag 7 april 2023 om 20.00 uur in KGH. Peter is dan verhinderd. 

 

 

  



AFSPRAKEN 

 

Actie     Aanspreekpunt Wanneer/Status 

Visplek rolstoelgebruikers. Gerrit gaat met 

Hugo (baas van Egbert Beens) naar 

gemeente. 

Gerrit Woensdag 8 maart 

2023 

Contact met Feestcommissie inzake 

geplaatste borden 

Helen Zodra ander bord 

er is. 

Vragenlijst klimaatadaptiestrategie 

Steenwijkerland invullen. 

Helen  Volgende 

vergadering 

Dorpsvisie project. Thom de Vries naar 

status vragen. 

Helen Volgende 

vergadering 

Commentaar geven op concept 

statutenwijziging 

Helen en Gerrit Vóór 17 maart a.s. 

Nagaan of Barbara van Straten en Frans 

Steine in de kascommissie zitten 

Helen Volgende 

vergadering 

Concept jaarverslag 2022 aanpassen Pieter Volgende 

vergadering 

Afspraken met KGH voor ALV 21 april Pieter Volgende 

vergadering 

Uitnodigingsbrief ALV Pieter Volgende 

vergadering 

Status en relatie met Feestcommissie 

Kalenberg 

Helen/Pieter Volgende 

vergadering 

MOR indienen gaten Hoogeweg Peter Volgende 

vergadering 

 

 

 

 

  



 


